
IngredientsIngredients تانوكملا تانوكملا

Coconut OilCoconut Oil ليجرانلا ليجرانلا تيز   تيز

ApplicationsApplications مادختسلإا مادختسلإا   

A multi-use oil that can be used on the face, body,A multi-use oil that can be used on the face, body,
hair and nails to benefit from its many benefits.hair and nails to benefit from its many benefits.

هجولا هجولا ىلع   ىلع همادختسا   همادختسا نكمي   نكمي تامادختسلاا   تامادختسلاا ددعتم   ددعتم تيز   تيز
هدئاوف هدئاوف نمنم   ةدافتسلال   ةدافتسلال رفاظلأاو   رفاظلأاو رعشلاو   رعشلاو مسجلاو   مسجلاو

ةددعتملا ةددعتملا ..

IRIR Expiry DateExpiry Date Packing UOMPacking UOM LOTLOT
CO-131220CO-131220 Size: 500MLSize: 500ML

    
  Made in KSA  _ Made in KSA  _   ةيوعسلا ةيوعسلا يفيف   عنص   عنص

62858170215766285817021576  

يدنه ( ) دنهلا زوج   ) زكرملا ليجرانلا  تيز  )
Coconut Oil (India)

Carrier oil Carrier oil >>  Cold -PressedCold -Pressed ▼ درابلا درابلا ىلع   ىلع رصعلا   رصعلا لماح  >>   لماح تيز   تيز

  
  

  
Securely seal & store at room temperature awaySecurely seal & store at room temperature away
from light, ensuring it is inaccessible to children &from light, ensuring it is inaccessible to children &
for external usefor external use
Store tightly closed, away from light andStore tightly closed, away from light and
moisture, at a moderate temperature (less thanmoisture, at a moderate temperature (less than
25°)25°)

نعنع اديعبو   اديعبو ةفرغلا   ةفرغلا هرارح   هرارح ةجرد   ةجرد يفو   يفو ماكحإب   ماكحإب اًقلغم   اًقلغم ظفحي   ظفحي
طقف طقف يجراخلا   يجراخلا مادختسلإلو   مادختسلإلو لافطلاا   لافطلاا لوانتم   لوانتم نعو   نعو ءوضلا   ءوضلا

ةجرد ةجرد يفيف   ةبوطرلاو   ةبوطرلاو ءوضلا   ءوضلا نعنع   ديعب   ديعب ماكحأب   ماكحأب ظفحي  ممــغغــللــققــاًاً   ظفحي
نمنم  2525 لقأ   لقأ  ) ) ةلدتعم ةلدتعم ةرارح   ةرارح °)°)

The Glory of Asia Industrial Co.The Glory of Asia Industrial Co.
CR:4030285106- info@thegloryofasia.comCR:4030285106- info@thegloryofasia.com
06.3rd Industrial City, JED, SA 06.3rd Industrial City, JED, SA 
+966 5959 17317+966 5959 17317

ةعانصلل ةعانصلل ايسا   ايسا داجما   داجما ةكرش   ةكرش
CR:4030285106- info@thegloryofasia.comCR:4030285106- info@thegloryofasia.com

ةيدوعسلا ةيدوعسلا -- ةدج ةدج -- ةثلاثلا ةثلاثلا ةيعانصلا   ةيعانصلا ةنيدملا   ةنيدملا
+966 5959 17317+966 5959 17317


